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LEGISLATIVE ACTS AND OTHER INSTRUMENTS: CORRIGENDUM/RECTIFICATIF 
Subject: Council Decision 2014/265/CFSP of 12 May 2014 amending Decision 

2014/145/CFSP concerning restrictive measures in respect of actions 
undermining or threatening the territorial integrity, sovereignty and 
independence of Ukraine 

 (OJ L 137, 12.5.2014, p. 9) 
  

LANGUAGE concerned: DE 

PROCEDURE APPLICABLE according to the Council Statement of 1975. 

(The procedures are explained in Council document 5980/07 JUR 49, available in the official 

languages, together with a translation of the structure of this cover page.) 

— Procedure 2(b) (obvious error in one language version) 

TIME LIMIT for the agreement of the Presidency: 8 days 

Any observations regarding this corrigendum should be notified to the Presidency: 

 Ms. Vassiliki Karra: 

 e-mail: vkarra@rp-grece.be 
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ANHANG 

BERICHTIGUNG 

des Beschlusses 2014/265/GASP des Rates vom 12. Mai 2014 zur Änderung des Beschlusses 

2014/145/GASP über restriktive Maßnahmen angesichts von Handlungen, die die territoriale 

Unversehrtheit, Souveränität und Unabhängigkeit der Ukraine untergraben oder bedrohen 

(ABl. L 137 vom 12.5.2014, S. 9) 

Seite 9, Artikel 1 Nummer 1, neuer Artikel 2 Absatz 1 

Statt: 

"… oder der im Anhang aufgeführten juristischen Personen, Organisationen oder Einrichtungen auf 

der Krim oder in Sewastopol, deren Eigentum entgegen ukrainischem Recht übertragen wurde, …" 

muss es heißen: 

"… oder der im Anhang aufgeführten juristischen Personen, Organisationen oder Einrichtungen auf 

der Krim oder in Sewastopol, deren Inhaberschaft entgegen ukrainischem Recht übertragen wurde, 

…" 
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